

## 大连化物所因公出访事前公示表

出访人团组成员基本信息:			
姓名	部门	职务	
申文杰	501组	研究员	
出访国家或地区	日本, 京都	顺访国家或地区	无
出访任务	参加The Seventh Tokyo Conference on Advanced Catalytic Science and Technology (TOCAT7)		
出国预算	21000元		
经费来源	<input type="checkbox"/> 课题组 _____ <input type="checkbox"/> 研究所 _____ <input type="checkbox"/> 国外资助单位 _____ <input type="checkbox"/> 其他资助单位 _____		
开始日期	2014年5月31日	结束日期	2014年6月7日
往返路线	大连 - 日本 - 大连		
<b>主要日程安排:</b> 2014年5月31日,       从大连出发到日本 2014年6月1日-6日,   参加TOCAT7会议 2014年6月7日,       从日本启程返回大连			
<b>邀请单位介绍:</b> 京都大学1869年建立, 1897年开设大学教育的日本国立大学。大学的简称为“京大”。目前综合实力排名日本第二, 是继东京大学之后的日本第二所国立大学。这里的许多研究所和中心是全国独一无二的, 先进的仪器设备和优良的研究环境为科学研究准备了得天独厚的条件。			

下附: 邀请信



## TOCAT7 Kyoto2014

The Seventh Tokyo Conference on Advanced Catalytic Science and Technology

July 1-6, 2014, Kyoto TERRSA

Shinmachi Kujo, Minami-ku Kyoto 601-8047, Japan

[tocat7@mat.eng.osaka-u.ac.jp](mailto:tocat7@mat.eng.osaka-u.ac.jp)

<http://www.shokubai.org/intern/tocat7>

March 15, 2014

To: Prof. Wenjie Shen

State Key Laboratory of Catalysis

Dalian Institute of Chemical Physics, Chinese Academy of Sciences

Dalian 116023, China.

Phone: +86-411-84379085; Fax: +86-411-84694447

Dear Prof. Wenjie Shen

We would like to express our sincere appreciation for your contribution to **The Seventh Tokyo Conference on Advanced Catalytic Science and Technology (TOCAT7 Kyoto2014)**, to be held in Kyoto, Japan on June 1-6, 2014.

You are cordially invited to the conference, and we believe that your participation is significant and fruitful to benefit all the participants, as well as the future of TOCAT.

We hope that you are able to accept this invitation, and we look forward to your participation in this conference.

Yours sincerely,

Koichi EGUCHI

Chair of the Organizing Committee, TOCAT7 Kyoto2014

Professor, Kyoto University